
誼 樂 社 捐 款 表 格  Musicus Society’s Donation Form 

誼樂社（前稱為垂誼樂社）作爲慈善團體，其營運支出有賴企業的支持與市民熱心的個

人捐款。你的捐助，將有助我們為來自不同背景學生提供音樂教育、發掘與栽培更多具

有潛質的香港演奏家及作曲家，並為他們提供與海外藝術家作文化交流和合作的機會。  

As a registered charity, Musicus Society relies on support from corporations and individuals. Your 
support not only provide inspiration and understanding of classical music for students from all social 
backgrounds, it also helps cultivating Hong Kong’s cultural ambassadors by providing local artists 
performance opportunities with overseas musicians both in the city and overseas.  

本人願意捐出以下款項支持誼樂社發展。  

I would like to support Musicus Society and make the following donation for its development. 

 HKD20,000  HKD10,000  HKD5,000  HKD____________ 

捐款港幣一百元或以上可獲發收據作扣稅之用 

Tax deductible receipt will be issued for donation of HK$100 or above. 

捐款方式 (請選其一) Donation method (Please choose one) 

 劃線支票 Crossed Cheque 支票號碼 Cheque no.: ______________________ 

(抬頭請填寫「誼樂社有限公司」Please make cheque payable to ‘Musicus Society Limited’) 

 存入銀行戶口 Bank deposit 

 轉數快 Faster Payment System: FPS ID: 169746781  (‘Musicus Society Limited’) 

 恆生銀行 Hang Seng Bank: 228-361358-001    

; 或是 OR 

 網上捐款（請掃 QR 碼）Online donation (please scan QR Code) 

捐款者資料 Donor’s Details （請以英文正楷填寫 Please fill in block letters) 

姓名 Name 手電 Mobile 

電郵 Email 簽名 Signature 

地址 Address 

樂社或會將捐助人之姓名作公開鳴謝，請於以下註明�Please acknowledge this donation as 

; 或是�OR   無名氏�Anonymous

捐款除網上捐款以外，捐款者請填妥此表格，連同 1）劃線支票（抬頭請填寫「誼樂社有限公司」）；2）
捐款入數紙之正本；或 3）「轉數快」轉賬記錄截圖，郵寄往香港柴灣道 238 號青年廣場 8 樓 813室誼樂

社有限公司，或電郵至 enquiries@musicussociety.org。Except for online donation, donors shall return the 
completed form with either 1) a crossed cheque (payable to ‘Musicus Society Limited’); 2) an original copy of the 
bank deposit slip; OR 3) a screen capture of the relevant FPS transaction to: Musicus Society Limited, Unit 
813, 8/F Youth Square, 238 Chai Wan Road, Hong Kong or by email to enquiries@musicussociety.org.
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